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Verslag ledenvergadering Kootwijk Vooruit 
 

Datum:   12-04-2023 om 19:30 uur 

Locatie:   De Plaza van Landgoed Kerkendel 

Aanwezig bestuur: Roel van Ee (voorzitter) 
   Nicolette Bakhuisen (penningmeester) 

Eveliene de Jager (secretaris) 
   Corrie Ekkelenkamp  
 
Gast:    Tijmen van Kuijk van Spectrum Elan 
 
Leden aanwezig: 41 personen  
 
 

Vanaf 19:30 uur inloop met koffie 

1. Opening 
- De voorzitter opent om 20:00 uur de vergadering.  
- Hij stelt onze gast Tijmen van Kuijk van Spectrum Elan voor. 
- Hij heet alle aanwezigen van harte welkom en wenst iedereen een fijne vergadering. 

 
2. Vaststellen agenda 

- De voorzitter vraagt aan de aanwezigen of er nog punten op de agenda moeten worden 
toegevoegd. Er zijn geen toevoegingen en de agenda wordt vastgesteld.  
 

3. Vaststellen notulen vorige ledenvergadering  
- De notulen worden zonder aanpassingen vastgesteld, met dank aan de notulist.  

 
4. Wisseling bestuursleden 

- Caroline Gorthuis heeft als aspirant bestuurslid een tijdje meegelopen. Zij vond het leuk om 
te doen en wij zagen Caroline ook zeker zitten als bestuurslid. Helaas moet zij vanwege 
drukte nu bedanken voor een bestuursfunctie. Wellicht later. 

- Geen aanmeldingen nieuwe bestuursleden. Dat is jammer. Er is veel te doen, het is leuk werk 
met eens per maand bestuursvergadering. We houden ons aanbevolen om aanmeldingen te 
ontvangen! Welkom om een keer mee te vergaderen om te ervaren hoe het is.  
 

5. Jaarverslag 2022 
- De secretaris neemt het woord en neemt ons mee in de activiteiten van het bestuur in 2022.  
- Het jaarverslag staat ook in het eindejaarsboekje van december 2022.  
- Bestuur is 2022 begonnen in nieuwe samenstelling met 7 bestuursleden. Als grootste 

vernieuwing is de inloop bij het bestuur op de eerste woensdag van de maand ingesteld. 
Doel is makkelijker bij het bestuur aanschuiven, zonder uitnodiging gewoon langs kunnen 
komen. In de loop van het jaar van 3 bestuursleden afscheid genomen. Daardoor ook een 
nieuwe penningmeester: Nicolette nam het stokje over van Rene.   

- Voor de leden zijn er veel activiteiten georganiseerd. Ook hebben we veel nieuwe leden 
mogen verwelkomen. We hebben nu 301 leden en dat is meer dan het aantal inwoners. Dat 
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komt omdat mensen die een chalet hebben op Kerkendel of Kootwijkerduin zich steeds vaker 
aanmelden als lid. Dat vinden we erg leuk. Ook deze mensen voelen duidelijk een binding 
met het dorp. Leuk ook dat veel nieuwe leden naar de vergadering zijn gekomen. Welkom 
allemaal!  

- We zijn 2022 in het bestuur gestart om het DOP opnieuw te bekijken. Wat moet er nog 
gedaan worden. Door de komst van een gebiedsregiseur en de plannen voor een 
gebiedsagenda door de gemeente, zal het DOP als basis dienen.   

- De werkgroep Recreatiezonering heeft in 2022 zijn opdracht afgerond. De werkgroep 
Verkeer is erg druk geweest met het onderhoud van de wegen. De werkgroep Duurzaamheid 
heeft nieuwe energie en richting gevonden en er zijn plannen in de maak.  

- Tegen het eind van 2022 heeft het bestuur ondersteuning ingeroepen van Spectrum Elan.    
- Er zijn geen vragen of opmerkingen uit de zaal. 

 
6. Financieel jaarverslag 2022 

- De penningmeester neemt het woord en toont de resultatenrekening van 2022 op scherm. 
Ook wordt ingezoomd op de cijfers die alleen op 2022 betrekking hebben. In grote lijnen 
heeft de vereniging jaarlijks uitgaven van ca. € 3.000 en inkomsten uit contributie van ca. 
€1.900 dat ertoe leidt dat we per jaar inboeten op onze reserves. De balans van Kootwijk 
Vooruit wordt op scherm getoond. Deze bestaat uit een kasstand, een betaalrekening en 
spaarrekening.  

- Het financieel beleid is erop gericht om elk jaar rond te komen en een beetje toe te kunnen 
voegen aan de spaarrekening waarvan we eens in de 5 jaar een lustrum activiteit voor de 
leden uit kunnen betalen.  

- Om de financiële situatie gezond te houden verhogen we de contributie van €7,50 naar 
€10,00 vanaf de eerst volgende inning.  

- Als laatste bespreken we het sporten voor leden in Kerkendel. We betalen daar jaarlijks 
€500,00 voor als vereniging. Leden kunnen daarvoor voor €30,00 per huishouden sporten en 
tennissen op Kerkendel. Helaas maken slechts 8 huishoudens hier gebruik van. Daardoor kost 
het de vereniging per saldo €260,00. We gaan in een nieuwsbrief een oproep doen en een 
enquête delen van Kerkendel met vragen over verbeteringen aan de voorzieningen. Voor de 
zomer nemen we een besluit.    

- Er zijn geen vragen of opmerkingen uit de zaal. 
 
Controle door de kascommissie 

- De kascommissie heeft de cijfers van 2022 gecontroleerd en namens de commissie verklaard 
Marjo van den Berg in de vergadering de cijfers 2022 akkoord.  

- Hartelijk dank aan de kascommissie.  
- Volgend jaar bestaat de kascommissie weer uit Marjo van den Berg en Eveline Bernard. 

 
7. Feestcommissie    

- Corrie Ekkelenkamp neemt het woord namens de feestcommissie die bestaat uit Corrie, 
René, Marjo, Alice, Nicolette. Samen maken zij plannen en samen met mensen uit het dorp 
worden activiteiten georganiseerd. We doen het echt met elkaar. Roel organiseert 4 mei 
samen met Annette en Sven. Binnenkort koningsdag, start om 9.30 uur met hijsen van de 
vlag, met oranjebitter en koffie. Neem taart mee (Heel Kootwijk Bakt) en plantjes 
(plantjesruilmarkt). Daarna bladblaasvoetbal, opgeven kan tot het allerlaatst, locatie is weitje 
van Jaap naast de Brinkhof. Na afloop welkom op het terras van De Brinkhof voor een 
barbecue (kosten 17,50 pp). Hele programma komt in de nieuwsbrief.  
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- Vervolgens nemen we de jaarkalender door. Elke eerste van de maand inloop bij het bestuur, 
een ledenvergadering op 16-11-2023 en twee wijkplatforms op 16-5-2023 en 11-10-2023.  

- Er zijn geen vragen of opmerkingen uit de zaal. 
        

8. Mededelingen van het bestuur 
- Nicolette noemt de nieuwe leden op.  
- Roel vertelt over het bezoek van de burgemeester en dat hij heeft laten weten erg genoten 

te hebben van de ontvangst in Kootwijk.  
- Verder vertelt Roel dat bekend is gemaakt dat Mijntje Pluimers de gebiedsbestuurder van 

Kootwijk wordt, ter vervanging van de vertrokken burgemeester. De nieuwe burgemeester 
wilde die rol niet overnemen om vooral boven de partijen te blijven.  
 

Verslag van Spectrum Elan 
- Tijmen van Kuijk neemt het woord. Spectrum heeft de afgelopen maanden met 20 mensen 

uit het dorp gesproken. Dat was een mix van diverse soorten inwoners van Kootwijk. Hij doet 
hierbij verslag van de bevindingen uit deze gesprekken. Voor de inhoud verwijzen we naar de 
presentatie die is bijgevoegd bij deze notulen.  

 
Uit de zaal:  
- In de slides van Tijmen staat ‘Brink autoluw’ maar in het DOP staat ‘Kootwijk autoluw’, kan 

dit aangepast worden? Antwoord: ja, Tijmen neemt dit mee.   
- Iemand tipt dat de gemeente vooral de verwachting van participatie laag moet insteken om 

zo geen teleurstelling te wekken.  
 
Werkwijze bestuur, werkgroepen en wijkplatform 
- Samen met Spectrum Elan heeft het bestuur nagedacht hoe we de komende jaren beter om 

kunnen gaan met de onderwerpen die op ons afkomen, hoe we besluiten wat wel en niet te 
doen en hoe we zoveel mogelijk mensen uit het dorp kunnen betrekken.  

- We hebben een aangescherpte werkwijze uitgewerkt. Die leggen we graag ter bevestiging 
voor aan de leden. Officieel hoeft het bestuur dat niet te doen, maar het bestuur vindt het 
belangrijk dat de leden akkoord kunnen gaan met de nieuwe ‘spelregels’. We moeten het 
immers samen doen.  

- Hieronder kort de samenvatting. Voor de inhoud verwijzen we naar de presentatie die is 
bijgevoegd bij deze notulen. 

 
Bestuur 

- Roel neemt het woord. Als eerste hebben we gekeken naar de rol van het bestuur.  
o Representatief: de vertegenwoordiger, 
o Adviserend: de kennisdeler, 
o Verbindend: de verbinder,  
o Activerend: de aanjager.  

 
Ook hebben we wat duidelijker piketpaaltjes geslagen over de onderwerpen die we wel en 
niet oppakken. Belangrijkste is dat het bestuur voor de leden werkt en niet voor ‘alle’ 
dorpsbewoners waarbij het bestuur alleen een algemeen belang heeft en geen eigen belang. 
We mengen ons niet in persoonlijke belangen of conflicten tussen leden. Als laatste 
belangrijke afbakening stellen we dat het bestuur voor een onderwerp dat belangrijk 
wordt/is een werkgroep opricht. Wanneer er geen leden in de werkgroepen komen dan pakt 
het bestuur het onderwerp niet op.   
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Werkgroepen 
- Eveliene neemt het woord. We onderscheiden verschillende soorten groepen. 

A. Werkgroepen van Kootwijk Vooruit en onder verantwoording van het bestuur 
B. Groepen in het dorp waarmee Kootwijk Vooruit een samenwerking (convenant) heeft, 

Kootwijk Vooruit bewaakt afspraken en dat het algemeen belang gediend blijft 
C. Groepen waarmee Kootwijk Vooruit geen samenwerking heeft 

- We hebben gekeken naar de werkgroepen van Kootwijk Vooruit (type A. dus). In het 
verleden, sinds het DOP in 2018, zijn werkgroepen opgericht op grote onderwerpen met een 
brede opdracht, veel werkgroep leden en een lange looptijd. We willen dat graag beter doen 
en we willen het deelnemen aan een werkgroep aantrekkelijker maken. Daarom streven we 
naar kleine onderwerpen die in kleine werkgroepjes worden opgepakt, met een duidelijke 
verbinding naar het bestuur en een haalbare afgebakende opdracht binnen een kortere 
tijdpanne. We hopen dat hierdoor meer leden een onderwerp willen oppakken.  

 
Uit de zaal:   

- Iemand merkt op: Bij opdrachten voor een werkgroep vooraf goed kijken naar de 
haalbaarheid, desnoods vooraf kaders bespreken met de gemeente. En vooraf bepalen 
‘wanneer is het succesvol’. Antwoord: goed punt en dat doen we zeker. Aanvullend, de 
werkgroepen zullen vooral onderwerpen uit de gebiedsagenda oppakken waarbij de 
samenwerking met de gemeente sowieso plaatsvindt.  

- Iemand vraagt hoe je bepaalt dat iets algemeen belang van de leden is. Zeker nu er veel 
mensen van de chalets lid worden. Antwoord: Wat het dorp aangaat hebben de 
chaleteigenaren hetzelfde belang als de vaste inwoners. Rustig wonen in een mooi dorp en 
leuke activiteiten om saamhorigheid te vergroten. Wanneer iets een ‘chaletpark’ issue is dan 
heeft Kootwijk Vooruit daar überhaupt geen rol in. Bovendien kiezen we niet uitsluitend 
onderwerpen met een algemeen belang, maar bewaken we vooral bij alles dat het algemeen 
belang niet in het geding is.   

 
Wijkplatform 

- Nicolette neemt het woord. Als laatste hebben we gekeken naar het wijkplatform. Al jaren 
wordt deze georganiseerd door Kootwijk Vooruit. Maar het is in wezen een activiteit van de 
gemeente voor het hele dorp, niet alleen voor leden. We gaan daarom terug naar de basis.  

o Alleen vertegenwoordigers van overheidsdiensten aan tafel (bijvoorbeeld politie, SBB 
en gemeente), 

o Bestuursleden van Kootwijk Vooruit zitten net als de dorpsbewoners in de zaal, 
o Geen agenda en geen notulen meer door Kootwijk Vooruit, 
o Onderwerpen kunnen per mail naar info@wijkplatformkootwijk.nl of tijdens het 

wijkplatform zelf ingebracht worden. 
o Nicolette is met plezier neutrale gespreksleider en regelt de locatie, maar het staat 

dorpsgenoten vrij om deze rol ook (een keer) te nemen. Laat weten als je dat wilt.  
Uit de zaal:   

- Iemand vraagt of gemeente akkoord is met deze aanpassing van werkwijze. Antwoord: we 
hebben ze geïnformeerd en geen bezwaar gehoord.   

- Iemand stelt dat de gemeente de agenda en notulen moet maken. Antwoord: goed idee, 
gaan we voorleggen. 

- Iemand stelt dat SBB wel moet komen, afgelopen jaren hebben we ze niet gezien. Antwoord: 
daar hebben we ze meerdere malen op gewezen, helaas zonder succes. We hebben het nu 
bij de gemeente neergelegd om SBB daarop aan te sporen.  
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Bevestiging door de leden 
Roel neemt het woord en vraagt of de leden akkoord kunnen gaan met deze aangescherpte 
werkwijzen? Reactie uit de zaal is positief. Hiermee is de werkwijze aangenomen.  
 

9.  Rondvraag 
- Iemand vraagt wat het verschil is tussen de twee appgroepen Kootwijk en Sociaal Kootwijk. 

Kootwijk alleen voor veiligheid en meldingen  - géén reacties. Gezelligheid op de sociale app 
graag.    
 

10. Sluiting vergadering  

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit om 21:40 uur de vergadering.  

Iedereen heeft een muntje gekregen voor een consumptie aan de bar. Het was weer lang gezellig.  

 

 

Bijlage 1: presentatie van Tijmen van Spectrum  

Bijlage 2: presentatie van het bestuur  
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Bijlage 1 – Presentatie van Tijmen van Spectrum  
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Bijlage 2 – Presentatie van het bestuur   
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